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امروز در ورزش

  آرسنال- وست بروموویچ )22:30( آخرین دیدار 
هفته ششــم لیگ برتر انگلیس را امشــب برگزار 

می کنند.
  هفته ششم لالیگا امشب با رویارویی رئال بتیس- 

لوانته )22:30( به پایان می رسد.
  اکسین البرز- شهرداری ماهشــهر )15:45( در 
آخرین دیدار هفته ششم لیگ دسته امروز به مصاف 

هم می روند.
  جلسه هماهنگی و نشست خبری مربیان پیش از 
دیدار رفت الهلال- پرسپولیس امروز برگزار می شود. 

تیتربازی

  در حساس ترین دیدار هفته ششم لیگ دسته 
اول نساجی مازندران با پیروزی مقابل ملوان به رده 

سوم جدول صعود کرد.
 تیم ملی فوتســال ایران در بازی های داخل 
سالن آســیا با برتری 8بر 2 مقابل افغانستان به 

فینال راه یافت.
 تیم هندبال بانوان شهید چمران لارستان در 
دومین دیدار خود در جام باشگاه های آسیا مقابل 

نماینده ازبکستان به برتری رسید.
 تیم ملی والیبال بانوان ایران در آخرین دیدار 
خود در رقابت های انتخابی والیبال بانوان جهان 

مقابل ویتنام شکست خورد.
 تیم والیبال اســکرا در اولیــن حضور میلاد 
عبادی پور با شکست قهرمان لیگ لهستان، فاتح 

سوپر جام این کشور شد.
 تیم فوتبال هفت نفره کشورمان با شکست 
مقابل اوکراین به مقام نایب قهرمانی رقابت های 

جهانی دست یافت.
 ســارا خادم الشــریعه، ملی پوش شطرنج و 
پرچمدار کاروان ایران در بازی های داخل ســالن 

آسیا به رتبه سیزدهم رسید. 

فغانی، قاضی دیدار حســاس ســوریه و 
اســترالیا|  دیدار بین تیم های ملی فوتبال سوریه 
و اســترالیا از مرحله پلی آف رقابت های جام جهانی 
2018 روســیه، روز پنجشــنبه 13مهرماه در شهر 
مالکای مالزی درحالی برگزار می شــود که علیرضا 
فغانی به عنوان داور وسط و رضا سخندان، کمک داور 
اول و محمدرضا منصوری کمک داور دوم قضاوت این 
بازی را به عهده دارند. بیژن حیدری نیز به عنوان داور 
چهارم انتخاب شده است.ناظر داوری از ژاپن و نماینده 

کنفدراسیون فوتبال آسیا از کشور مالدیو است.
برکناری رئیــس فدراســیون چوگان|  
درحالی که 1.5 سال قبل گلناز وکیل گیلانی به عنوان 
رئیس فدراســیون چوگان انتخاب شــده بود،  روز 
گذشته خبرگزاری فارس از برکناری وی خبر داد. 
در این باره گفته می شود احمد گواری بعد از برکناری 
گلنار وکیل گیلانی به عنوان سرپرست فدراسیون 
چوگان تا برگزاری اننتخابات این فدراسیون منصوب 
شده است. گواری همچنین مدتی پیش از انتخابات 
فدراسیون جودو به عنوان سرپرست این فدراسیون 

فعالیت کرد. 
صدور مجوز نوراللهی برای دو بازی با الهلال|  
طبق پیگیری های وزارت ورزش جوانان و همچنین 
نماینده نیروهای کل مســلح مجوز خروج از کشور 
احمد نوراللهی صادر شــد تا نماینده ایران در برابر 
رقیب عربستانی بتواند از این بازیکن استفاده کند. 
البته مجوز خروج از کشــور احمــد نوراللهی تنها 
برای این دو مسابقه است و با بازگشت وی به ایران 
این مجوز باطل و روال اداری در مورد این بازیکن به 
حالت قبل اجرایی خواهد شد.بر این اساس نوراللهی 
روز گذشته تهران را به مقصد امارات ترک کرد تا به 

اردوی سرخ پوشان اضافه شود.
اســتارت روال اداری برای انتخاب رئیس 
جدید والیبال| ثبت نام نامزدهای تصدی ریاست 
فدراســیون والیبال از 1۶مهرماه آغاز می شود و به 
مــدت 10روز کاری ادامه خواهد داشــت. محمود 
افشاردوســت، دبیر فدراســیون والیبــال در این 
خصوص گفت: »رونوشت از کارت ملی، شناسنامه، 
کارت پایان خدمت برای آقایان، داشــتن حداقل 
سن 30ســال و حداکثر 70 ســال، داشتن مدرک 
کارشناسی ارشد یا معادل آن با تأیید وزارت علوم، 
دارا بودن ســابقه مدیریتی، نداشتن سوء پیشینه 
کیفری و ارایه اصل این مــدارک در هنگام ثبت نام 
ازجمله مدارک موردنیاز است. همچنین ثبت نام از 
افراد دوشغله، بازنشسته و باز خریدی منوط به ارایه 
مجوز و مستندات قانونی است.« گفتنی است بعد از 
حضور داورزنی در وزارت ورزش، والیبال باید رئیس 

جدید خود را بشناسد.

خارج از گود  

مصطفی  هاشــمی طبا، 
رئیس سابق کمیته ملی 
المپیک:  پرســپولیس و 
استقلال منحل شوند اگر 

درآمدزا نیستند/ سرخابی ها 
سودی برای ورزش ندارند و باید 

اعلام ورشکستگی کنند/پرسپولیس و استقلال باید 
از دولت جدا شوند چون همواره برای وزارت ورزش 
دردسر دارند/تا وقتی این دو تیم سوددهی نداشته 

باشند مشکلات برطرف نمی شود

نصیــرزاده   هوشــنگ 
کارشناس حقوقی فوتبال: 

خطر کسر امتیاز و سقوط به 
دسته پایین تر پرسپولیس 
را تهدید می کند/ طارمی و 

پرسپولیس باید از حقوقدان 
فوتبالی مشورت می گرفتند نه از 

یک وکیل معمولی/فدراسیون در پرونده های حقوقی 
که باشگاه های ایرانی محکوم می شوند هیچ نقشی 

ندارد و تقصیرها به گردن باشگاه ها است

مهــدی طارمی، مهاجم 
الهــلال  پرســپولیس: 
را طــوری می بریــم کــه 
یادشــان  کردن  شــادی 
بــرود/ محرومیــت مــن 

شــوکی به پرســپولیس وارد 
ترکیب نکرده چــون طولانی نیســت/زود به 

پرسپولیس برمی گردم و همه رقیبان را برای آقای 
گلی کنار می زنم/پرســپولیس در غیاب من ضربه 
نمی خورد چون منشــأ و علیپور جای خالی ام را پر 

می کنند

مدیرعامل  آذری،  ســعید 
باشگاه ذوب آهن: شکاری 

بازیکن ما است و سازمان 
لیگ بایــد نامــش را در 
لیســت ذوب آهــن قرار 

دهد/مســتندات و مدارک 
ما به مراتــب از پرونده طارمی 

قوی تر اســت/نمی خواهیم شکاری به سرنوشت 
طارمی دچار شود/ شــکاری و کی روش استنلی 
بازیکنــان ذوب آهــن هســتند و رأی کمیته 

انضباطی به نفع ما خواهد بود

تریبون

کتکخوردن
هواداراستقلالازهمسرش!

مدیرعامل ســابق استقلال 
حتی در سال های دوری از 
فوتبال هم با مصاحبه های 
جالب و البته عجیب خود 
همــواره در صحنــه بوده 
و توجه هــواداران آبی پوش 
را به خود جلب کرده اســت. علی 
فتح الله زاده در روزهایی که استقلال نتایج ضعیفی 
گرفته، قصه عجیبی را از یک تماس تلفنی تعریف 
کرده اســت: »چند شب پیش یک خانمی با من 
تماس گرفت و گفت شوهرم دارد من و بچه هایم 
را می زند! تو را به خدا با شوهرم صحبت کنید. به 
آن آقا می گویم برای چــه زن و بچه ات را می زنی 
که گفت چون استقلال نتیجه نگرفته است! تلفن 
را گرفته ام و به آن آقا می گویم خجالت نمی کشی؟ 
او هم گفت حاج آقا دیوانه شده ام! این چه وضع تیم 
است؟ می گویم فوتبال همین است؛ تیم یک روز 
می برد، یک روز می بــازد. می خواهم بگویم این 
نتایــج در زندگی روزمره هم تأثیــر می گذارد.« 
فتح الله زاده که همواره یکی از گزینه های مدیریت 
استقلال محسوب می شود، در این باره نیز گفته 
است: »تا زمانی که آن ســه نفر در وزارت ورزش 
هستند، شــیطنت می کنند و نمی گذارند من 
مدیرعامل شــوم. وزیر بهتر است با خودم جلسه 

بگذارد تا حقایق را بگویم.«

چهره روز

شهروند| مجتبی جباری سکوت خود را شکست و 
بالاخره درباره علت اخراج خود از استقلال توسط سید 
رضا افتخاری، مدیرعامل باشــگاه شفاف ســازی کرد. 
جباری به صورت مفصل درباره شرایط استقلال و فوتبال 
ایران صحبت کرده اســت. برخی از حرف های او را که 

باعث دلخوری مدیرعامل شده است در زیر می خوانید. 
 نمی شــود یک تیم با این قدمت و ســابقه زمین 
تمرین و امکانات نداشته باشد. ما گفتیم درگیر یخ ساز 
هستیم و هنوز یخ قالبی سر تمرین می آورند. مشکل 
سلفون، نایلون و روغن برای ماســاژورها داریم. اینها 
حداقل های فوتبالی اســت و خنده دار است که من 
مطرح می کنم. وقتی مطرح شد، اینها خندیدند و فکر 
می کردند تا فردا مهیا می شود اما این اتفاق نیفتاد و این 

مشکلات تا امروز با استقلال است.
  بعد از سه  ماه که از شروع فصل گذشت، هفته قبل 
به بازیکنان پول دادند. در این مدت بازیکنان در تنگنا 
بودند و اذیت می شدند و به آنها فشار آمد. الان حتی 

مربی بزرگ دنیا هم بیایــد، از بزرگی، هوادار و قدمت 
می گوییم اما اگر بخواهیم باشــگاه را نشان بدهیم، 
هیچی نداریم. زمین تمرین نداریم. شاید یک زمین 

کرایه کنند اما با یک زمین مگر می شود؟
 در جلسه ای که افتخاری سر تمرین آمد و درباره 
پول حــرف زدیم، مــن این صحبت ها را به ایشــان 
گفتم. الان هم اگر می گویم چون من را از تیم بیرون 
گذاشتند. مردم باید بدانند خواسته من چی بود و چرا 

در کنار تیمم نیستم.
 من گفتــم دیرتر از این نمی شــد بــه تیم پول 
بدهیم. بازیکنان تازه وارد مشکل تهیه غذا داشتند و 
از بزرگترهای تیم پول می گرفتند تا غذا خرید کنند. 
من گفتم از بعد از جلسه تا به امروز 2-3 ماه نبودید و 

کنار تیم حضور نداشتید؛ حداقل هایی 
که گفتیــم مانند یخ ســاز و 
نایلون اصلا فراهم نشــد. شما 
بیاید از ســرویس بهداشتی 
اســتفاده کنید و ببینید در 
شــأن ما هســت؟ من این 
مشــکلات را گفتم و ایشان 
در نخستین فرصت به جای 
این که مشــکلات را برطرف 

کنند، تلاش کردند تا من را کنار 
بگذارند تا عمر مدیریت خود را 

بالا ببرند.
 من به ایشــان گفتــم این 

رختکن حتی وســایل سرمایشی مانند کولر 
و پنکه ندارد و حداقل این اســت بچه ها دفعه 
بعدی در جلسه با شما عرق نریزند و یک کولری 
باشد تا شرایط خوب باشد. این شرایط اصلا در 

شأن انسان نیست.
 در اردوی ارمنســتان مدیــران 
با خودشان پول نداشــتند و این 
شــرایط خیلی بد بود. خیلی بد 
اســت که از بازیکن اســتقلال 
می پرســند شــما چند دلار و 
یورو دارید؟ از بازیکن اســتقلال 
خواستند که پول بدهد و تعدادی 
از بچه ها که پول داشتند، دادند. 
در سالن غذاخوری را بسته بودند و 
اجازه نمی دادند که از سالن آنالیز استفاده 
کنیم. قبل از جلســه پول هــا را بردیم و 

دادیم تا از امکانات استفاده کنیم. 

به افتخاری گفتم خودت می توانی از این سرویس بهداشتی استفاده کنی؟

افشاگریبهسبکجباری

شهروند|  ســریال نفس که این روزها از شبکه سوم 
سیما پخش می شــود با یک اتفاق ویژه برای فوتبالی ها 
همراه بوده است. فرشــید طالبی، مدافع شناخته شده 
و بااخلاق فوتبال ایران که چند ســالی می شود فوتبال 
حرفه  ای را کنار گذاشــته در این ســریال به عنوان یک 
متخصص متبحر مغز و اعصاب ایفای نقش کرده است. 
فرشــید طالبی یکی از بهترین مدافعــان دو دهه اخیر 
فوتبال ایران بوده و با 4تیم بزرگ ســابقه کسب عنوان 
قهرمانی در فوتبال ایران را در کارنامه دارد و حتی یک بار 
توانست به عنوان دومین بازیکن برتر قاره آسیا از سوی 
کنفدراسیون فوتبال آسیا هم انتخاب شود. این مدافع 
حالا با وارد شدن به عرصه بازیگری راه جدیدی را پیش 
روی خود می بیند. گفت وگویی با طالبی انجام دادیم تا 

درباره این اتفاق مهم صحبت هایش را مطرح کند.
خیلی ها انتظار دارند فرشید طالبی این  روزها 
در خط دفاعی یکی از تیم های بزرگ ایران حضور 
داشته باشد، اما ما تو را در سریال نفس دیدیم که 

در آن به عنوان بازیگر ایفای  نقش کرده ای.
به هرحال مســیر زندگی ما به این سمت پیش رفت. 
البته من به هیچ عنوان در شرایط کنونی عنوان بازیگر 
را به خودم نمی دهم. من در سریال نفس هم با توجه به 
این که در خارج از ایــران بودم، خیلی دیر به تیم ملحق 
شدم و با صحبت هایی که تهیه کننده و کارگردان محترم 
سریال داشتند، قرار شد نقش کوتاهی را در این سریال 
بازی کنم. البته قبلا هم در ســریال در مسیر زاینده رود 

تجربه همکاری داشتم.
این طور که پیداســت، قصد دارید به صورت 

جدی در این عرصه فعالیت داشته باشید.
من به هیچ عنوان قصــد دخالت در امــر بازیگران و 
جسارت کردن به جایگاه آنها را ندارم. می دانم که سواد 
و تجربه کمی در این زمینــه دارم و باید تا می توانم یاد 
بگیرم. حالاحالا ها بایــد درس پس بدهم اما نکته قابل 
توجه اینجاست که دوست دارم با یک برنامه ریزی درست 
قدم های خوب در ســینما و تلویزیون بردارم. چون این 
توانایــی را در خودم می بینم که با یــاد گرفتن و تجربه 
کسب کردن در این عرصه  هم موفق شوم. به هرحال من 
در فعالیت 20ساله در فوتبال با تیم سپاهان،  ذوب آهن، 
و تراکتورسازی قهرمانی هایی در فوتبال ایران به دست 

آورده ام. خدا را هم شکر می کنم که طوری در تمام این 
مدت رفتار کردم که از من به عنوان یک فوتبالیســت 
بااخلاق نام برده می شود. به همین ترتیب اصلا دوست 
ندارم کاری کنم که این شــرایط را از دست بدهم و طور 

دیگری درباره من فکر شود.
شما از خیلی  سال پیش علاقه خود به بازیگری 

را بروز داده بودید.
هم  تیمی هایم به خاطر قد، صورت و شخصیت درامی 
که دارم، همیشه به من می گفتند که فرشید تو به درد 
بازی در فیلم های هندی می خوری! خودم هم همیشه به 
این عرصه علاقه داشتم و خیلی دوست دارم که بتوانم در 

سینما هم مثل فوتبال به موفقیت برسم.
یعنی به دنبال سوپراستار شدن و قهرمان شدن 

در سینما و تلویزیون مثل فوتبال هم هستی؟
من نمی خواهم به عنوان یک تازه وارد خدشــه  ای به 
جایگاه بازیگران وارد شود. منتهی اگر شرایط طوری رقم 
خورد که من را پذیرفتند،  دوست دارم به جایگاه خوبی 

برسم. 
شــما با این که در تیم های بزرگ ایران سابقه 
حضور داشتید که با قهرمانی های مختلفی هم 
همراه بود،  اما هیچ وقت نتوانستید در پرسپولیس 
و استقلال بازی کنید. فرشــید طالبی همواره 

بازیکن بااخلاق فوتبال ایران بود. قهرمانی های 
زیادی هم در کارنامه دارد، اما مردم آن طور که باید 
او را نمی شناسند، ولی اگر مثل علی انصاریان و 
پژمان جمشیدی در استقلال و پرسپولیس بازی 
می کردی، شهرتت بسیار بیشتر می شد و همین 
مســأله به حضورت در بازیگری کمک بیشتری 

می کرد.
بله، قطعا شهرت بیشتر، می تواند تاثیرگذار  باشد. من از 
این که همیشه سعی کردم اخلاق داشته باشم، پشیمان 
نیستم اما فکر می کنم که رسانه های ما هم در این زمینه 
مقصر هستند که آنهایی که بیشتر در حاشیه هستند 
بیشتر دیده می شوند! برای یک بازیکنی که اخلاق دارد 
به قول معروف تره هم خرد نمی کنند! اخلاق همیشــه 
در فوتبال ایران در ردیف آخر اهمیت جای داشته است! 
کسی که اخلاق داشته بیشتر از همه متضرر شده که اگر 
غیر از این بود، الان من از ســه تیم سپاهان، ذوب آهن و 
تراکتورسازی در مجموع چیزی حدود 2 میلیارد تومان 
طلب نداشتم! من بااخلاق بودم و مدیران می گفتند این 
سروصدا و اعتراض نمی کند، بگذار پول فلانی را بدهیم 
که پدر ما را درآورده است! همین فضا باعث شده تربیت 
بازیکن بااخلاق در فوتبــال ایران هم به پایین ترین حد 

خود برسد.

سینما و تلویزیون هم به همین شکل است؟
در همه جا اخلاق بی اهمیت ترین اســت. در همین 
تلویزیون شما نگاه کنید استاد جمشید مشایخی که با 
این سن وسال و ســابقه و شهرت باید در آرامش زندگی 
کنند، ایشان را به مراسمی دعوت می کنند و شرایط را 
به شــکلی پیش می برند که برخی  دیگر مقابل استاد 
مشــایخی قرار بگیرند. جالب اینجاســت که در برنامه 
تلویزیونی هم ایشان دعوت می شوند و فضا را به سمتی 
می برند که وارد حاشیه شوند. این فضای متشنج هیچ 
کمکی به ما نمی کند اما روز به روز درحال بدتر شدن هم 

هست!
حالا فوتبال یا بازیگری؟ کدام بهتر است؟

 خب، 20 سال فوتبال بازی کردم و قطعا فوتبال عشق 
من است. تازه دارم ســعی می کنم وارد عرصه بازیگری 
شوم و اصلا باید ببینم می توانم به اهدافم در این عرصه 
برســم و فضایی برای حرکت پیدا می کنم یا نه. من به 
هیچ عنوان دوست ندارم به اعتبار و آبروی خودم ضربه 
بزنم! امکان ندارد که بخواهم لقمه بزرگتر از دهانم بردارم! 
آهسته آهســته و با فکر و برنامه ریــزی به جلو حرکت 

خواهم کرد.
ضمنا امکان ندارد که بتوان فوتبال و بازیگری را با هم 
مقایسه کرد. در فوتبال شما اگر یک اشتباه کوچک انجام 
بدهید توپ وارد گل می شود و بازی را می بازید. اما در این 
حرفه اگر بازیگری را یاد بگیرید، امکان برداشت مجدد 
وجود دارد و اشتباه جبران شدنی است! از طرفی بازیگری 
سختی های خودش را دارد؛ مثلا برای دو دقیقه از سریال 
یا فیلم شما 10 ساعت مدام سر کار و فیلمبرداری هستید 

و این بی خوابی های بسیار زیادی هم دارد.
به عنوان سوال آخر! در همین دو تجربه کوتاه 
بازیگری توانســتید خودتان را به خوبی نشان 
بدهید و محک بزنید یا نه؟ مقابل دوربین ترس 

نداشتید؟
من چون ســال ها در فوتبال و بازی های بزرگ که 
پخش زنده می شــد بازی کردم و چون در برنامه های 
زنــده تلویزیونی مختلفــی در این ســال ها حضور 
داشتم، هیچ ترسی از دوربین ندارم و استرس زیادی 
نمی گیرم. استرس برای همه در هر جایگاهی وجود 

دارد. 

شهروند|  در آستانه بازی حساس مرحله نیمه نهایی لیگ قهرمانان 
آســیا بین 2 تیم از غرب قاره کهن، اماراتی ها برای نماینده عربستان 

سنگ تمام گذاشتند.
هشتگ »امارات حامی الهلال است«

در شرایطی تیم های الهلال عربســتان و پرسپولیس ایران، فردا 
در ابوظبی به مصاف یکدیگر می روند که کشور میزبان این مسابقه 
از نماینده عربســتان حمایت ویژه ای انجام داده اســت. برگزاری 
بازی های نمایندگان ایران و عربســتان در کشور ثالث این توجیه 
را در نگاه اول می رساند که هیچ کدام از 2 تیم حامی ویژه ای ندارند 
اما سعودی ها شرایط دیگری را برای میزبانی خود در ابوظبی فراهم 
کرده اند. در این راستا اماراتی ها برای حمایت از نماینده سعودی در 
فضای مجازی هشتگ »امارات از الهلال در آسیا حمایت می کند« 
راه انداخته اند تا با تمام وجود از الهلال مقابل پرســپولیس حمایت 

کنند. 

8 درصد در اختیار پرسپولیسی ها
در حالی که در امارات تماشــاگران ایرانی زیادی حضور دارند،  طبق اعلام 
الهلال به  عنوان میزبان دیدار رفت مرحله نیمه نهایی لیگ قهرمانان آسیا، فقط 
1200سکو از ورزشگاه محمدبن زاید در اختیار هواداران تیم میهمان است. 
13 هزار و 800سکوی دیگر این ورزشگاه 15 هزار نفری در ابوظبی به هواداران 
الهلال می رسد. این مسأله سهم 8 درصدی پرسپولیسی ها را نشان می دهد، 
در شــرایطی که طبق قوانین حداقل باید 10 درصد ظرفیت ورزشگاه به تیم 
میهمان برسد. بلیت فروشی این مسابقه با اعلام باشگاه الهلال به باشگاه الجزیره 
امارات منتقل شده و هواداران باید بلیت های خود را از این طریق تهیه کنند. 

سنگ تمام امارات برای عربستان
تمامی همکاری های لازم از ســوی امارات با نماینده عربســتان در 
روزهای اخیر انجام شــده تا هر طور شده الهلال بتواند مقابل نماینده 
ایران به برتری برسد. در این راستا روزنامه الریاضیه عربستان خبر داد: 
»سعود بن ترکی، عضو هیأت مدیره باشگاه الهلال برای دوستداران این 
تیم چند دستگاه اتوبوس تهیه کرده است تا آنها را به صورت رایگان به 
ابوظبی امارات ببرد و بلیت هاي آنها نیز به  صورت رایگان در اختیارشان 
قرار می گیرد.« از سوی دیگر عامر عبدالله، گزارشگر مشهور اماراتی به 
حمایت از الهلال و تحریک اماراتی ها برای حضور در ورزشــگاه محمد 
بن زاید پرداخت و گفت: »رأس ســاعت 20 )بــه وقت امارات( همه ما 
پشتیبان تنها نماینده کشورهای عربی در نیمه نهایی لیگ قهرمانان 
آسیا هستیم.  ای الهلال عزت تو عزت ما است. شهر ابوظبی سه شنبه به 
خاطر الهلال آبی پوش می شود.« با این وضع باید منتظر جو سختی برای 

پرسپولیس در بازی سه شنبه باشیم. 

اتحاد اماراتی ها با الهلال علیه پرسپولیس

ابوظبیسهشنبهآبیپوش
میشود!

گفت وگوی »شهروند« با فرشید طالبی، فوتبالیستی که ناملایمات او را به سمت بازیگری کشاند 

سینماوفوتبالندارد،اخلاقهمهجابیاهمیتاست
رفقایممیگفتندبهدردفیلمهندیمیخوری نهمیخواهمسوپراستارشوم،نهبهجایگاهسلبریتیهاخدشهواردکنم

توییت ورزشی

کاربران توییتر در واکنش به برخی اتفاقات 
روز ورزش توییت های جالبی مخابره کردند. 

برخی از این جملات را بخوانید:    
 فاجعه بزرگ وقتیه کــه این همه گند 
مدیریتی می زنن تــو فوتبال ، هیچ کدوم 
از آقایون عذرخواهی نمی کنن و اســتعفا 
نمی دن! مردم تا کی باید هزینه بدن؟ پس کو 

مسئولیت پذیری! چقدر بدیم ما!
  یه بار خبر میاد فاتح تریم مربی استقلال 
میشه یه بارم خبر میاد که نخیر مظلومیه! 
تکلیف هوادارای معترض رو روشن کنید 

بالاخره به وزیر بگن پرسپولیسی یا نه!
 بدی ماجرا این که مدیران پرسپولیس 
استقلال هم عوض بشن،  نفرات جدید قطعا 

بدتر از اونا هستن! 
 تو خود اسپانیا هم آن قدر بازی های لالیگا 

پخش نمی شه که توایران پخش می کنن!
  تنها قسمتی از مدرسه که دلم براش تنگ 

میشه، زنگ ورزشه!
 جباری گفته از فوتبال ایران دل زده شده 
بودم فوتبال قطر به من انگیزه دوباره داد! 
اصلا منظورش پول نبوده، قطعا منظورش 

فوتبال ناب قطری بوده!
 دوســت دارم آخر فصل بشه ببینم این 
هفت هشت تا بازیکنی که دم از تعصب و 
غیرت می زنن، حاضرن قراردادشــون رو 

تمدید کنن یا نه!
 آقای طارمی! توپ های تیممون رو خراب 
می کردی، بیچاره شــدیم! دیگه قرار نبود 

باشگاهمونم محروم کنی که!
 عکس توییــت: واکنش من وقتی یکی 
از همکلاســی هام میگه آقا اجازه قرار بود 

امتحان بگیرین.

نمای نزد       یک

      زنان عربستانی در ورزشگاه
شهروند|  حضــور زنان عربستانی در ورزشگاه فوتبال اتفاقی قابل توجه بود؛ موضوعی که روز گذشته رسانه های مختلف کشورهای دیگر نیز به آن پرداخته اند. این اتفاق در جشن روز ملی عربستان رخ داد که طی آن زنان 
علاقه مند این کشور برای نخستین بار در ورزشگاه حضور پیدا کردند. آنها در این جشن در کنار دیگر اعضای خانواده شان در ورزشگاه حضور داشتند و در این جشن ملی شرکت کردند. البته قرار نیست حضور زنان عربستانی در 
ورزشگاه های فوتبال محدود به همین موضوع شود و طبق اعلام فدراسیون فوتبال این کشور زنان به  طور محدود از این پس می توانند بازی های فوتبال را تماشا کنند. این اتفاق در حالی  که در همین  روزها موضوع ورود زنان ایرانی 
به ورزشگاه بحث روز بود، از روزها قبل در فضای مجازی واکنش های زیادی را به دنبال داشت و خیلی ها به مقایسه این اتفاق با اتفاقی که در بازی ایران و سوریه در ورزشگاه آزادی رخ داد، پرداختند. از سوی دیگر راه داده شدن زنان 

افغانستانی به ورزشگاه ها نیز مزید بر علت شد تا خیلی ها به این فکر فرو بروند که چرا زنان ایرانی همچنان حق حضور در ورزشگاه ها را ندارند. 


